
GJEVING	VEL	-	Styremøte	-	INNKALLING	
	
	
Innkalte:	
Styrets	medlemmer	+	vara.	
Dato	22.august	
Kl.	19:00	–	21:00	
Sted:	Grendehuset	
	
NB!	Forfall	meldes!	
	
	
Agenda:	
	
Gjennomgang	av	referat	for	styremøte	6.juni.	(vedlagt)	
	
Gjeving	Vel:	
Økonomi,	konto	disponeringer.	
	
Grendehuset:	
Maling,	muring,	etc.	
	
Badehuset:	
Forsikring?	
Markedsføring?	
	
Einersvika:	
«Ny	åpningen»,	etc.	
	
Bryggekomite:	
Har	kasserer	fått	kontodisponering?	
	
Bryggeutbyggingskomiteen:	
Status.	
	
Langhei	hytta:	
Utedoen	er	malt.	
	
Diverse:	
St.	Hans	feiringen,	status.	
Trafikksikkerhet,	status.	
Forespørsel	fra	Tore	Bjørn-Hansen	om	Gjeving	Vel	kan	engasjere	seg	i	nybygget.	
Knatten	barnehage,	vannskade.	Hvis	behov	ønskes	grendehuset	som	alternativ	under	utbredings	
arbeidet.	
	
	
Er	det	noe	annet	som	vi	bør	ta	opp?	
	
	
NB!	Det	har	vært	forholdsvis	mye	forfall	på	noen,	håper	flest	mulig	får	det	til	denne	gangen.	
	
	



	
Mvh	
	
Arne	Martin	Gjøseid	
Gjøseidveien	151	
4912	Gjeving	
	
Mob.tlf.	95	70	78	79	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	



GJEVING	VEL	-	Styremøte	-	REFERAT	
	
	
Torsdag	22.august	2017,	kl.19.00	på	grendehuset.	
	
Tilstede:	Arne	Martin	Gjøseid,	Morten	Lindvik,	Nina	Sperre,	Alf	Anders	Frydendal,	Marit	
Marcussen,	Åse	Røsås	(referent)	

• Badehuset,	informasjon	ved	Svein	Olav	Hageli	(tilstede	først	i	møtet)	
-Huset	er	nå	forsikret	gjennom	Gjensidige.		
-Markedsføring	via	hjemmesiden	er	ønskelig	i	større	grad.		
-Det	har	vært	noe	utleie	til	ungdommer	på	helgebasis.	Dette	har	ikke	vært	vellykket,	
pga	av	dårlig	renhold	og	støy	for	naboene.	Men	mer	utleie	er	ønskelig.	
-Anne	Lise	har	fått	tilgang	til	konto	via	Gjeving	Vel,	og	har	ansvar	for	økonomien	til	
badehuset.	
-Morten	Lindvik	foreslår	at	Vel-møtene	blir	avholdt	på	badehuset.	Svein	Olav	
kopierer	nøkkel,	slik	at	det	lar	seg	gjennomføre.	
-Slå	gress,	rake	strand,	både	Einersvika	og	Ålekartjenn;	sendes	videre	til	møte	i	mars.	
Arne	Martin	undersøker	hva	kommunen	bidrar	med.	
-Svein	Olav	Hageli	sender	en	takk	til	kommunen,	ved	Otto	Bugge,	for	opprustning	av	
infotavle	i	Bergendalskrysset.	
	

• Gjennomgang	av	referat	
-Kjetil	holder	tak	i	saken	ang	mur	på	grendehuset,	i	forhold	til	kommunen.	
	

• Grendehuset	
-Hvordan	skal	maling	foregå?	Dugnad	eller	innleid	maler?		
	

• Einersvika	
-Vellykket	nyåpning	av	Einersvika.	Beboere	på	Gjevingpynten	var	tilstede,	overrakte	
gave	på	7.500	kr	til	Velets	arbeid	i	Einersvika.	Vi	foreslår	at	pengene	blir	brukt	til	
flere	benker	m/bord,	eller	til	nett	ved	volleyballbanen.	
	

• Bryggekomite	
-Kontodisponering	for	leder	er	i	orden.	
-Henry	Ellefsen	har	informert	om	at	avtalen	med	Arnfinn	Torbjørnsen	angående	
vanntilgang	er	sagt	opp.	Nytt	vann	blir	koblet	til,	etter	avtale	med	Geir	Grimsland.	
	

• Bryggeutbyggingskomiteen	
-Utbyggingskomiteen	har	samarbeidet	med	Lyngør	Vel	i	forhold	til	faste	
bryggeplasser	på	de	nye	bryggene,	for	fastboende	på	Lyngør.	Inntil	20	plasser	er	
tilbudt.	Sommergjester	står	for	1/3	av	søknadene…	
-Neste	prosjekt	for	komiteen	er	å	sette	opp	et	budsjett	for	videre	arbeid.	
-Legges	frem	på	medlemsmøte	i	november.	
	



	
• Diverse	

-St.Hans-feiring	på	Flatskjæra	var	vellykket.	Godt	med	folk,	stort	bål	og	god	
stemning!	
	
-Nina	har	snakket	med	vegvesenet	angående	trafikksikkerheten	på	Gjeving.	De	tror	
ikke	nedsatt	hastighet	vil	utgjøre	en	forskjell,	men	er	åpne	for	søknad.	Vi	ønsker	50	
km/t	fra	Bergendalskrysset	og	ut	til	Nybrygga,	40	km/t	på	Rotaveien.	Ellers	gjorde	
vegvesenet	oss	oppmerksom	på	at	de	ikke	har	glemt	det	manglende	fortauet	opp	til	
Bergendalskrysset,	men	at	det	ligger	på	vent	i	prioriteringskøen…	
Nina	tar	saken	med	busslomme	og	snuplass	på	Bergendal	opp	med	skolen,	samt	
fartsgrenser	på	foreldremøte	i	barnehagen.	
	
-Knatten	Barnehage	har	museinvasjon	og	vannlekkasje.	De	får	tilbud	om	å	låne	
grendehuset,	uten	kostnad,	dersom	de	skulle	ha	behov	for	det.	
	
-Ålekartjenna	trenger	ny	skjellsand.	Arne	Martin	hører	med	fylkeskommunen	om	
tildeling	før	neste	sesong.	
	

• Medlemsmøte	16.nov.	kl.19.00	
-Ønskelig	å	arrangere	et	møte	som	interesserer	og	skaper	fellesskap	og	positivitet	i	
bygda.	
Foreslåtte	saker:		 	
Bryggesak.	Legges	ut	i	forkant,	slik	at	medlemmer	kan	gå	igjennom	på	forhånd.	
Info	om	badehuset.	
Morten	spør	Halvor	Kjørholt	ang	bildevisning.	
Tore	Bjørn-Hansen	ber	om	innspill/forslag	til	bruk	av	det	nye	huset.	
Lufte	søknaden	om	forslag	til	lavere	fartsgrenser.	
Oppfordrer	til	å	komme	med	forslag	til	gode	tema.		

	


